
Znz Or.4Uf.5.2020

Protokół Nr 5/2020

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego
odbytego w dniu 26 sierpnia}D20 roku.

Po siedzenie Komi sj i otw orzył. j ej Przew o dntczqcy Jan Rutow IcZ I na
wstępie powitał jej członków.
Stwierdził on, ze na stan 5 członków zgodnie zllstq obecności w posiedzeniu
udziatbterze,5 co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi zał.qcznlk nr 1 do protokołu
Następnie Przewodniczqcy Komisj i powitał:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Skarbnika Gminy Annę Wajnberger,

Lista obecności stanowi zał.qczntk nr 2 do niniejszego protokotu.

Przewo dn rczqcy Komi sj i zap oznał. Z prop o no wanym p orz ędki em
posiedzenia, który stanowi zat4cznIknr 3 do niniejszego protokołu.
Komi sj a j edno gło śni e przyj ęł.a p orzqdek p o si ed zenia w następuj ęcym
brzmieniu:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posied zenia Komisj i.
3.Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji odbytego w dniu

23 czerwca 2020 roku.
4. Zapoznanie się Ze Sprawozdaniem z wykonania budzetu Gminy zalpółrocze

2020 roku.
5. Informacjana temat podjętych dziat'an w sprawie Zal<ładu Polskie

Komunalne.
6. Zapoznanie się zrealtzacjąbtezqcych inwestycji prowadzonych przez Gminę.
7 . Zapoznanie się z pismem Państwa Marioli i Henryka Koniecznych, Czermno

ul. Cmentarna 72-14.
8. Zapoznanie się zmatęriałami na nĄbLiŻsz4 sesję Rady Gminy.
9. Sprawy rózne i wolne wnioski.
I 0 . Zakonczenlę po siedzeni a.

Następnie Komisj a j ednogło ś nie przyjęła protokół ze wspólnego
posiedzenia Komisji odbytego w dniu 23 czerwca2020 roku nie wnoszęc
Żadnych uwag.
Ad.pkt.4.

Ze sprawozdaniem z wykonania budzetu Gminy zalpołroczę2020 roku
zapoznała zebranych Skarbnik Gminy Anna Wajnberer.



Poinformowała ona' ze budŻęt Gminy został' przyjęty Uchwałę Nr
XIIV108/20I9 Rady Gminy w Fałkowte z dnta 30 grudnia 2019 r. uchwalono
w nim:

dochody - 30 065 083,34 zł
wydatki - 30 274 28I,69 zł.

Róznicę mtędzy planem wydatków, a planem dochodów stanowił deficyt
w kwocię 209 198,35 Zł, który zostanie sfinansowany przychodami
pochodzęcymi z kredytów.

w okresie od 0l.01 .2020 r. do 30.06.2020 r. następiły zwiększenia
i zmniej szenia planu tak po stronie dochodów, jak i wydatków, które
wprowadzono uchwałami Rady Gminy t zarzqdzeniami Wójta Gminy.
Plan Budzetu Gminy Fałków po tych zmlanach na koniec I połrocza 2020 r.

wynosił:
dochody - 30 541 369,87 zł
wydatki - 31 90I 12],l4 zł.

Planowany deficyt na dzl,en 30 częrwca 2020 r. wynosił 1 359 ]5],27 zt
i zostanie sflnansowany przychodami pochodzęcymi z:

1) kredytów w kwocief09 I98,35 zł,
2) niewykorzystanych środków pienięznych na rachunku biezQcym budzetu,

wynikaj4cych Z rozltczęnta dochodów i wydatków nimi finansowanych
zwiqzanych ze szczegóInymi zasadami wykonywania budzetu określonymi w
odrębnych ustawach w kwocie 150 558,92 zt,

3) wolnych środków, jako nadwyzki środków pienięznych na rachunku
bieŻ4cym budzetu gminy wynikaj4cych z rozllczeń kredytów i pozyczek zlat
ubiegłych w kwocie 1 000 000'00 zł,

Zrealizowane dochody za I połrocze 2020 r. stanowię kwotę 13 622 f81p4 zł,
a wydatki l0 006 ]75,80 zł.
Róznica (nadwyzka) stanowi kwotę 3 615 505,24 zł.
Dochody zrealizowano W 44,600ń, natomiast wydatki w 31 ,37,ń.
W I półroczu 2020 r. Gmina Fałków sptacita 2 pierwsze raty kredytu
(264 000,00 zł),
Na dzięn 30 .częrwca 2020 r. Gmina posiadała zadłuzenię w wysokości
3 036 000,00 zł w Banku Spółdzielczym w Końskich - kredyt z terminem spłaty

do 31 .12.20f5 r.

Pomimo pandemii koronawirusa COVID- 19, prowadzonych duzych
ptzedsięwzięc inwestycyjnych oraz zmntejszonych planowanych udziałow
w podatku od osób fizycznych (plan 2 222 342,00 zł wykonanię 950 9J7 ,00 zł,

tj. wykonante 42,79%) zaplanowane dochody zostały zrealizowane w 44,6aoń,

został'a zachowana równowaga ftnansowa' płynność kasowa oTaz nle zaszła
p otr zeb a zactqgania kredytu.



Ad.pkt.S.
w kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrał Wójt Gminy Henryk

Konieczny, który poinformował, ze w dniu dzisiejszym do Urzędu Gminy
wpłynęło pismo Swiętokrzyskiego Wojewódzkiego Inspektora ochrony
Srodowiska w Kielcach informuj4ce o przeprowadzonej w okresie od dnia
t4.04.2020 do dnia 2l.01 ,2020 kontroli w Fałkowie przy ulicy Plęskowickiej na
terenie dział.ek uzytkowanych przez Polskie odpady Komunalne Sp. z.o.o
z siedzib4 w Kielcach pod kętem przestrzeganta przepisów i decyzji
admini stracyj nych w zakresie ochrony środowi ska.
Z treści tego pisma wynika, ie przeprowadzona kontrola wykazata kolejny raz
Szereg uchybień i nieprawidłowości w zakresie przesttzeganla przepisów
ochrony środowiska wynikajęcych z ustawy o odpadach oraz w zakresie
przestrzegania warunków decyzji Starosty Koneckiego Z dnia 09.05.2018 r.

udziela1qcej pozwo lenia zintegrowanego.
Stwierdzono równi eŻ, Że Spółka w dalszym cięgu magazynuje bardzo duzę
ilości odpadów s4 to między innymi odpady palne i tekstylia ( w tym zmięszane
substancje i przedmioty).
odpady te S4 magazynowane nie tylko na działkach, które zostały
wyszczególnione w pozwoleniu zintegrowanym, ale równiez na działkach
nieujętych w tej decyzji.,
W trakcie kontroli WIOS zlecIł. pobór i wykonanie prób gleby oraz ścieków.
Bior4c pod uwagę występujęce nieprawidłowości stwierdzone podczas kontroli
WIOS w Kielcach ztoŻ5Ą zawiadomienie do Prokuratury Rejonowej w Końskich
o mozliwości zaistnienia przestępstwa.
Jak wynika z informacji ujętej w piśmie Spótka odwołała się od tej decyzji do
Samorz4dowego Kolegium odwoław czego.
Samorz4dowe Kolegium odwoławcze utrzymało zaskarzonq decyzję I instancji
w mocy i jak wynlkaz treści pisma decyzjata jest ostateczna.
Kontynuujqc swoję wypowiedź wójt poinformowat, Że jak wynika z dalszej
treści pisma WIOS w orzeczeniu decyzji SKo wskazano, ze odnośnie odpadow
magazynowanych przez Spółkę PoK na działkach niewymienionych
w pozwoleniu .zintegrowanym Starosty Konęckiego właściwym organem do
prowadzenia postępowania dotyczqcego usunięcia odpadów jest wójt Gminy.
Ustosunkowujęc się do tego Wójt stwierdził, ze nie zgadza się z tym

stwierdzeniem poniewaz odpady na tych działkach zostały przerzucone

w trakcie gaszenlapoŻarów, które mtały miejsce w roku ubiegłym.
Ponadto Gmina nie posiada środków finansowych' które mogłaby przeznaczyc
na pokrycie kosztow zwiqzanych z uprzqtnięciem odpadów zę wskazanych
działek.
Będqc przy głosie Wójt przypomniał równiei o wydatkach zbudŻetu Gminy na
koszty zwiqzane Z gaszeniem poiarow na terenie Polskich odpadów
Komunalnych w 2019 roku.
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Informujęc o tym Wójt przypomniał', ie jak dotęd Gmina nie otrzymała od

właściciela Polskich odpadów Komunalnych iadnych środków, które zostaty
wydatkowane na akcje gaśnicze w 201'9 roku.
Konczqc swoję wypowiedŹ Wójt zwróctł uwagę' na nieustaj4ce problemy
zwiqzane z dziatalnościq Spółki Polskie odpady Komunalne oraz brak
porozumi ęn:ra zj ej właścicielem.
Istniej4ca sytuacja ptzyczyuiła się do całkowitej utraty zaufania właściciela
fi .-y zar ówno u v',ł.adz Gminy j ak równi ez i mleszkańców.
Kontynuujęc swoją wypowiedźwójt poinformował, ze Spółka PoK występiła
z wnioskiem o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach reaItzacji
przedsięwzięcia pod nazwq ,,Budowa instalacji eksperymentalnej do
termicznego przekształ'cania odpadów innych nlz niebezpieczne
w miejscowości Fałków przy ulicy Plqskowickiej 89''.
W zwi4zku z tym, ze wniosek ten zawterał braki do właścicięla Spółki zostat.o

wystosowane pismo o uzupełnienie braków w terminie 7 dni od dnia otrzymatia
pisma.
Wniosek nie został w terminie uzupełniony w zwiqzku z tym pozostał bez
rozpattzenta, o czym pisemnie poinformowano właściciela Spółki,
poinformował Wójt Gminy. Ze względu na pozostawienie wniosku bez
rozpatrzenia właściciel Spółki zwrócit się o wydanie całej dokumentacji wTaZ

z wnioskiem. Powotujqc się na przepisy k.p.a odmówiono Spółce wydania
dokumentacji.

Mimo czynności podejmowanych przez Gminę mlędzy innymi poprzęZ
korespondencję kierowanQ do jednostek odpowiedzlalnych za przestrzeganie
przepisow zwtqzanych z gospodark4 odpadaml otaz ochron4 środowiska
problem ze Spółk4 PoK cięgle istnieje, poinformował Wójt.

odnoszqc się do wniosku o wydanie decyĄi o środowiskowych
uwarunkowaniach d|arealtzacjl,przedsięwzięcia, o które wnioskuje Spółka Wójt
stwierdził, ie przed wydaniem takiej decyzji mieszkańcy zostaną o tym
poinformowani.

" Jak w swojej wypowiedzi poinformował Przewodniczący Rady Gminy
zabiera1ąc głos w omawianym temacię radni monitorowalt dziatalnośó spółki
poprzęZ wyjazdowe posiedzenia komisji problemowych na teręn PoK oraz
Zapraszanie do udziaŁLl w posiedzęniach Komisji czy obradach sesji właściciela
Spółki. Bior4c udział w posiedzeniach Komisji jak równieŻna sesjach właściciel
społki PoK duzo obiecywał i zapewntat, Że robi wszystko aby odpady były
przetwarzane, ale nle przejawiał on woli współpracy, a przedstawiane ptzez
niego informacj e o biez4cej działalności Spółki jak równl'ei daIszych planach
rozwoju nie były w pełni prawdziwe.

Radni zabteraj4c głos w temacie dziatalności Spółki Polskie odpady
Komunalne równiez poparli wypowiedź Wojta oraz Przewodniczqcego Rady
Gminy, co do właściciela Spółki Polskie odpady Komunalne.
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Ad.pkt.6.
Głos ponownie zabrat Wójt i poinformował o realizacjlbiezqcych

inwestycj i prowadzonych przez Gminę :

Poprawa, jakości zycla mieszkańców Fałkowa poprzez ręwltalizację
zdegradowanych obszarów miej scowości
Zadaniępolega naprzeprowadzeniu rewitalizacji miejscowości Fałków,poprzez
p rz ebu do w ę zniszczonej i n fra struktury te chn tcznej . Zadanie zaplanowan e do

realtzacji w latach 2018-202I.
Na rok 2020 zaplanowano wydatki majqtkowe wartości 2 200 000'00 złprzy
udziale środków własnych wyno SZQcy ch 20oń.

W pierwszej połowle 2020 r. w ramach zadanla wykonano:
- budowa siłowni zewnętrznej,
- rozbudowa dwóch placów zabaw,
- mottaz ławęk i koszy na śmieci'
- remont budynku gospodarczego na placu targowym w Fałkowie,
- remont budynku gospodarczego przy Gminnej Bibliotece Publicznej
w Fałkowię,
- przebudowa drogi pozarowej w parku podworskim,
Ponadto trwały prace przy przebudowie parkingu przy Szkole Podstawowej

w Fałkowie, parkingu na uI. Zamkowej w Fałkowle oraz przebudowie placu

technicznego - targowiska w Fałkowię. Zakonczęnte tych prac zaplanowano na

Ilpołrocze2020 r.
Kompleksowa termomo d erntzac1a budynków uzyteczności public znej na

terenie Gminy Fałków.
Zadanie polega na przeprowadzeniu prac tęrmomodernizacyjnych budynków
użyteczności publiczne4 tj. Szkoły Podstawowej i hali sportowej w Fałkowie
oraz Szkoły Podstawowej i remizy oSP w Częrmnta Zadarle zaplanowane do

rea\lzacji w latach 2019-2020. W pierwszej połowie 2020 r. w ramach zadanta

rozpoczęto prace przy termomodernizacjl budynku remizy oSP w Czermnie
oraz Szkoły Podstawowej w Czermnte,Iecz nie dokonyvvano płatności.
Zakonczenie tych prac zaplanowano na II połowę 2020 r.

Przebudowa drogi gminnej Zbójno-Kołoniec oraz drogi gminnej

Skórnice-Pl4skowice. Roboty budowlane o łqcznej wartości 493 498,62 zł.

współfinansowane s4 w 50% w ramach Funduszu Dróg Samorzędowych.

Wioku 2OI9 wykonano I częśc zadanl'a (odcinek Zbójno-Kołoniec) o wartości

23I O77,I7 zł. W I półro;z|l f020 r. został wykonany odcinek Skórnice-
Pl4skowice' wartoś c tej części zadania, to 256 545,f3 zł. W ramach tego zadanta

w I półro czu 2O2O r. zapłacono Za nadzor inwestorski 2 925,]3 zł. oraz za tabltcę

1 058,00 zł, Niewykorzystanq kwotę 946,00 zt. zwrócono do Ministra
Infrastruktury.

Przebudowa drogi gminnej Zbojno -Gr ęszczyn.
Zadanię polega na przebudowie drogi gminnej Zbojno-Greszczyn na odcinku
998 mb. Zadante o wartości 379 882,1 5 zł dofinansowane w ramach Funduszu
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Dróg Samorzqdowych w wysokości 60%. Zadantę to zostało rozpoczęte'
zakohczenie zadania zaplanowano na II półrocze 2020 r .

Prueg\qd, inwentaryzacja, księzka obiektu otaz remont wiaduktu
drogowego nad lini4 kolejowę w miejscowoścł olszamowice.
W I półroczu2020 r. wydatkowano kwotę 7 626,00 zł,którqprzęznaczono na:

wykonanie przeględu, zatoŻente ksiqzki obiektu, wykonanie przedmiarów
i kosztorysów oraz opracowanie specyfikacji technicznej.
W dn. 16.06.2020 r. podpisano umowę na remont wiaduktu drogowego nad linię
kolejow4 w miejscowości olszamowice wartość umowy 100 000,00 zł, termin
realtzacjt do 21.09.2020 r.

Następnie gt'os zabrał. radny z miejscowości Czermno Jan Dziuba, który
nawiązał do trwajęcego ręmontu Szkoły Podstawowej w Czermnie i zwrocił się
o wyjaŚnienie, dlaczego z budynku został zdjęty styropian ocieplajęcy' budynek
skoro był' jeszcze w dobrym stanie.

Wyjaśnień udzielił pracownik Urzędu Gminy Paweł Pękala.

Poinformował on, ze dokumentacja techniczna wskazy'wała na konieczność
usunięcia istniej4cej warstwy styropianu o gorszych parametrach przenikania
ciepła i zastąpienie jej grubszę warstwą styropianu o korzystniejszych
parametrach cieplnych celem uzyskania wymaganego i wskazanego w audycie
energetycznym współczynniku przenikania ciepła dla ściany przy moiliwie
naj cienszej warstwie styropianu.
Ad.pkt.7.

w kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrat' Przewodnrczqcy Rady
Gminy Piotr Gonerka, który poinformował o piśmie Państwa Marioli i Henryka
Koniecznych Czerunno ul. Cmęntarna If-I4. Pismo to wpłynęło w dniu 29

częrwca2020 roku i było skierowane do Przewodnicz4cego Rady Gminy.
Pismo dotyczy wypowie dzi radnĄ, formy sporzqdzenia Protokołu z posiedzenia
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy odbyego w dniu 17 marca
2020 roku oraz Uchwały Nr XV/122l2020 Rady Gminy w Fałkowie z dnia 30

marca 2020 roku w sprawie skargi na dział.alność Wójta Gminy.
Jak"poinfotmowat Przewodniczqcy Rady Gminy podczas obrad sesji w dniu 30

czerwca 202a roku radni zostali poinformowani o tym piśmie jak równięi o

tym, ze zostanie im przedstawione na najbliŻszych posiedzeniach Komisji
natomiast podczas obrad sesji podjęte zostanie stanowisko Rady Gminy
dotyczącejego treści.
Będęc przy głosie Przewodniczqcy Rady Gminy, jako pierwsze odczytał pismo

Swiętokrzyskiego Woj ewód zklego Inspektora ochrony Srodowiska w Kielcach
dnia23.OI.2020 ptzekazu14ce pismo z interwencj4 z dnia 14.0r,2020 r Państwa
Marioli i Henryka Koniecznych, jako skargę na dziaŁanie Wojta Gminy Fałkow.
Kontynuujęc ten temat Przewodnrczqcy R1dy Gminy następnie odczytał. pismo
Państwa Koniecznych. Stwierdzlt on, ze Swiętokrzyski Wojewódzki Inspektor
ochrony Środowiska w Kielcach przekazat. interwencję Państwa Koniecznych
według wtaściwości Radzie Gminy' która jest organem uprawnionym
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W stosunku do dzlał.ail' Wojta. Pismo zostało przesłane'

zgodnie Z obowięzuj4cymi w tym zakresie przepisami
podczas posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
Po przedstawieniu podczas obrad sesji w dniu 30 marca 2020 roku
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w tej sprawie została podjęta

uchwała doty czqca r ozp atrzenia skargi na dztat.alno ść Wój ta.

stanowiska
stosowana

Następnie PrzewodnrcZqcy Rady Gminy nawtqzał do tematu poruSzonego

w piśmie Państwa Koniecznych dotyczqcego zadan i uprawnień radnego.

Stwierdził on, ie radny został wybrany przez mieszkańców i przyjmujqc mandat

radnego reprezentuje swoich wyborców i w ich imieniu zgłasza istniejęce
problemy
Tak tez było w przypadku radnej ElŻbtety Sliwińskiej, która w imieniu

mi eszkańców poinformowała o i stniej 4cym problemie.
Radni w podjętej dyskusji uznali, Ze wypowtędźradnej nie byt'azarzutem

wobec Państwa Koniecznych, a skierowana była do Wójta jako uwaga, aby

jednakowo szybko i skutecznie podejmował dziatanta wobec mieszkańców'
j eŻell zacho dzi tak p otrzeb a.

Na zakonczenie Przew odniczqcy Rady Gminy poinformował, ie zgodnte

z ustaleni aml Z sesji z dnia 30.0 6.2020 z pismem Państwa Koniecznych zostan4

zapoznani radni podczas posiedzeń kolejnych Komisji natomiast podczas

najbliiszej sesji zostanie podjęte stanowisko Rady Gminy.
Komi sj a zaakceptow ata propozycj ę Przewo dniczqcego Rady Gminy.

Ad.pkt.8.
Następnie gł'os zabrała Skarbnik Gminy Anna Wajnberger i omówiła

projekty uchwał nanajbltzszq sesję Rady Gminy.
Poinformowała ona, ze zmiany wprowadzone do Budzetu Gminy Fałków na

2020 rok dotyczą:
Zwiększenia planu dochodów w zwt4zku:.
- z otrzymanymi de cy zj aml z IJ r zę du loj ew ó d zkt e go,

- podpisan4 umowQ z Województwem Swiętokrzyskim na dotację w kwocie
20 o00, OO zł z przeznaczenięm d1a ochotnlczej Straiy Pozarnej Fałków na

do fi nansowanie zakupu samo chodu strazackie go,

- analtzq r ealtzacji Budzetu
Zwtększenia planu wydatków w zwtqzku:
- , pi'^umi zjednostek organlzacyjnych otaz analtzqrealizacji Budzetu,

- zwtększeniem dotacji dla ochotnl'czĄ Strazy PoiarnĄ Fałków o kwotę

20 000, 0O zł (zakup samochodu strazackiego).
- remontem w szkoie podstawowej w Czermnie,
. z decyzjamt LJrzędu Woj ewodzkiego,

Plan Budzetu Gminy Fałków na 2020 rok po wprowadzonych zmlanach
wynosi:
dochody 30 639 585,8] zł.

wydatki 3f 079 343,14 zł
1

jako skarga, ktora
zostaŁa rozpoznana



Planowany deficyt wzrasta o kwotę 80 000,00 zł i wynosi 1 439 ]5.7,27 zł.

Zwiększenie deficytu zostanie pokryte z wolnych środków, które pozostały
zubiegtego roku.
Następnie Skarbnik Gminy udzieltł.a wyjaśnień dotycz4cych omawianego
projektu uchwały.

Będ4c przy głosie Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwaty dotyczqcy
pomocy finansowej dla Powiatu Koneckiego na rea|izację zadanl'apublicznego.
Poinformowała ona, ze uchwałę Rady Gminy z dnta 26 maja biezqcego roku
udzielono Powiatowi Koneckiemu z budzetu Gminy pomocy finansowej
w formie dotacji celowej w kwocie 3,76 840,00 zł na realizację zadanta
publicznego Z przeznaczeniem na przebudowę drogi powiatowej Fałków-
Pl4skowi ce-Dębrowa-Rudzi sko.
W wyniku postępowania przetargowego na rcalizację tego zadanta
przeprowadzonego przęz Powiat kwota ta ulegta zmnl'ejszeniu i obecnie po

stronie Gminy jest to kwota 17670I,00 zł w zwl'qzku z tym konieczne jest

podjęcie w tym zakresie uchwały poinformowała Skarbnik Gminy.
Wypowiedź Skarbnika Gminy uzupełnił Wójt, ktory udziellŁ

dodatkowych wyjaśnień dotyczqcych zakresu robót na odcinkach dróg
powiatowych znajduj4cych się na terenie Gminy.
Ad.pkt.9.

Na wstępie tego punktu głos zabrał' Przewodnicz4cy Rady Gminy' który
poinformował o rozmowach, jakie prowadzlł z przewoźnikiem EKo-
,,STAMAR'' świadczqcym usługl przęwozu osób mlędzy innymi na terenie
Gminy Fałków, jak równiez interwencji radnych powiatowych podczas
posiedzeń komisji Rady Powiatu. Następnie Przewodnicz4cy Rady Gminy
zapoznał z przesłaną informację od przewoźnika o uruchomionych od dnia
OI.O9.2O20 roku kursach w dni robocze i szkolne do odwołania. Przęwoźnik
informuje równiez o ograniczentach w wykonywaniu komunikacji, które s4

spowodowane zwiększonym stanem epidemii na terenie naszego powiatu.
Nie będę wykonywane kursy do sęsiedniego województwa łódzkiego relacji
Końskię - Przędbórz-Końskie o uruchomienie, którego interweniowali rodzl'ce
uczniów dojeidżąęcych do szkót do Przedborza.
Ad.pkt.10.

W zwl'4zku ze zrea|tzowaniem porz4dku posiedzenia Przewodntczący
Komisji podziękował wszystkim zaudziat' l' zamknqt posiedzenie.

Na tym protokół zakonczono.

ProtokółowaŁa.
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